
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY – 1. ZŠ, Západní 18 

 

Datum: 25. 10. 2022, 15:00 

Přítomní členové školské rady: Formanová, Jilichová-Nová, Buršíková, Kulková, Balážová 

Nedostavili se: Paní Kučerková ukončila svůj pracovní poměr na městském úřadě, zástupce ze 

strany zřizovatele tedy prozatím nebyl zvolen. 

Hosté: Dolenský 

 

Program: 

1) schválení výroční zprávy za rok 2021/2022 

2) diskuse 

 

Školská rada se prezenčně sešla dne 25. 10. 2022. Na schůzce byla odhlasována a schválena 

výroční zpráva školy.  

Následně školská rada v diskuzi projednala podnět ohledně slanosti jídel ve školní jídelně. Do 

konce roku 2022 proběhne v plzeňském kraji v rámci školních jídelen monitoring množství soli 

v pokrmech ve školních jídelnách za pomoci přístroje HORIBA LAQUAtwin Salt 22.  

 

 

Jednání bylo ukončeno v 16:00 hodin. 

 

Zapsala: Kateřina Kulková 

 


